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Motion om överfullaätervinningsstationer

Miljö-och samhällsbyggnadsutskottetsförslagtill
kommunstyrelsen förförslagtill kommunfullmäktige

Modonen anses besvarad.

Beskrivning av ärendet

Miljöpardetde grönahar lämnaten motion till kommunfullmäktige om

Överfullaåteryinningsstadoner och föreslåratt åtgärderska vidtas föratt dels

utökaåtervinningsstationernas kapacitet: och dels minimera att stationei-na blir

fuUa. Stadsbyggnadsförvaltningenhar skrivit ett svar påmodonen och föreslår

att denna anses besvarad. Tyresökommun har ett tecknat samverkansavtal med

FTI AB som ansvarar fördrift och skötselav återvinningss tationefna.

Stadsbyggnads föryaltningenbedömeratt befintligt samverkansavtal redan

omfattar dllräcldigaåtgärderföratt undvika överfullaåtervinningss tadoner.

Förvaltningenhar ocksåett gott samarbete med representanter från FTI med

möjlighettill en bra dialog. Möjlighetenatt ta ut vite enligt avtalet ska dock ses

över. FTI ser övertömningsintervallen föratt kunna anpassa dessa vid behov.

Förutsättningarnaförnya och utökadestationer ät till del beroende av att ytor
avsätts samt att möjlighet finns till bland annat bygglov pådessa platser. I detta

arbete ärdet vikdgt att representanter både från kommunen och FTI hjälps åt

att identifiefa möjligaplatser exempelvis nar nya detaljplaner tas fram.

Ordförandeutlåtande

Arbetet med återvinningoch avfallshantering går framåt i Tyresö.De insamlade

volymerna av förpackningarhar skjutit i höjdensedan 2014 (+35%) och antalet

tön-iningarhar under samma tid ökatnågotmer. Förpackningsoch

Tidningsinsamlingen AB (FTI), som ansvarar fördrift och skötselav

återvinningsstadonerna i kommunen, har dock i peuoder haft en sämre

töfnningsffelwensänavsett och stationer har tillfälligt tagits bort (som i faUet

med stationen i Raksta vilken nu åter ärpåplats). Jag håller med motionären oni

att detta är ett problem men samtidigt har kommunen en god dialog med FTI,

soni själva dessutom ärvälmedvetna om problematiken och arbetar fören

lösning.
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Att: ökakapaciteten påstationerna bedömsinte i nuläget behövasutan det

handlar alltsåmer om att FTI måste få ordning på tömningsfrelwensen. Ett sätt

att ökamöjlighetenatt samla in förpackningarärdäremotatt etablera nya

stadoner. Stadsbyggnadsföfvaltningenoch FTI arbetar kondnuerUgt fot att hitta

nya. platser och behoven diskuteras påårliga samråd.

Bilagor

Morion om överfullaåtervinningsstadoner.pdf

Svar påmotion angående överfullaåtefvinningsstadonef.pdf
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Diarienummer

KSM2018-147-260

Miljö-och samhällsbyggnadsutskottet

Svar påmotion angåendeöverfulla
ätervinningsstationer

Förslagtill beslut

l. Motionen anses besvarad.

5^'a Kopparberg
förvaltningschefSBF

^fmdQ
Amalia Tjarnstig

Enhetschef exploatering

Sammanfattning

Miljöpardetde grönahar lämnat en motion till kommunfullmäktige om

överfullaåter^lnningsstationer och föreslåratt åtgärderska vidtas föratt dels

utökaåtervinningsstationernas kapacitet och dels minimera att stadonerna blir

fulla. Stadsbyggnadsföryaltningenhar skrivit ett svar påmotionen och föreslår

att denna anses besvarad. Tyresökommun har ett tecknat samverkansavtal med

FTI AB som ansvarar fördrift och skötselav återvinningsstationerna,

Stadsbyggnadsför^altningenbedömeratt befintligt samverkansavtal redan
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omfattar tillräckliga åtgärderföratt undvika överfuUaåtervinningss tadoner.

Förvaltningenhar också ett gott samarbete med representanter frånFTI med

möjlighettUl en bra dialog. Möjlighetenatt ta ut vite enligt avtalet ska dock ses

över.FTI ser övertömningsintervallenföratt kunna anpassa dessa vid behov.

Förutsättningarnaförnya och utökadestationer är till del beroende av att ytor
avsätts samt att möjlighetfinns till bland annat bygglov pådessa platser. I detta

arbete ärdet viktigt att representanter både från kommunen och FTI hjälps åt

att identifiera möjUgaplatser exempelvis närnya detaljplaner tas fram.

Beskrivning av ärendet

Miljöpartietde grönahar den 14 december 2017 lämnatin en motion till

kommunfuUmäktige om överfullaåtervinningsstationer. Miljöpartietföreslåratt

kommunfullmäktige ska uppdra till kommunstyrelsen:

Att utreda förutsättningarnaföratt utökaåtervinningsstationernas

kapacitet.

Att vidta åtgärderföratt minlmera att våra återvinningsstationer är fulla.

Modonen har remitterats av kommunstyrelsen till miljö- och

samhällsbyggnadsutkotte t förförslagtill besvarande.

Stadsbyggnadsförvaltningenhar konsulterat tekniska kontoret (Renhållningen)
samt Förpacknings-och Tidningsinsamlingcn AB (FTI) 1 framtagandet av

förslagtiU besvarande. Stadsbyggnadsförvaltningenföreslåratt modonen ska

anses besvarad.

Tyresökommun har tecknat ett så kallat samverkansavtal med Förpacknings-

och TidningsinsamUngen AB (FTI). Genom avtalet upplåter kommunen mark

tiU FTI som i sin tur ansvarar fördrift och skötselav återvinningsstationerna.

Årligengenomförsett såkallat samråd meUan kommunen och FTI, där

insamUngssystcmet med återvinningsstationcrnadiskuteras. Handlingsplaner för

nästkommandeårtas då fram och dokumenteras. Senaste samrådetvar den 10

november 2017. Förvaltningenhar ett gott samarbete med representanter från

FTI med möjlighettill en bra dialog.

Insamlade volymer av förpackningari Tyresöhar sedan 2014 ökatmed 35 %

(vilket ärmycket positivt), och antalet tömningarhar ökatnågot mer. Antal
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återvinningsstationer har i stort sett varit oförändratunder perioden; någrahar

varit/är tillfälligt borttagna men ärsnart påplats igen, exempelvis

återvinningsstationen i Raksta som nyligen kunnat sättas ut. Helgtömningarpå
återvinningsstationer har varit legio i kommunen sedan mer än 6 år tillbaka.

De återvinningsstationer som har högstbelastning finns vid Strandhallen;

bredvid rondellen BoUmoravägen/Lindalsvägen,Skolvägen/Trollbäckenoch

Bollmora Allé/TyresöCentrum. Pädessa återyinningsstadoner tömsbchåUare

pappcrsförpackningar5 dagar/vccka (ej tisdagar och torsdagar) och

plastförpackningar2-3 gånger/vecka (inkl. helger). FTI följerlöpandeupp

verksamheten genom sin egenkontroll och ändrar tömnings-och städintervaU

vid behov. I dagslägetbedömerFTI att tömningsintcr^allenärtillräckliga föratt

undvika att de befintliga stadonerna blir överfulla, men tömningarnahar under

en period inte utförtsmed den frekvens som det varit avsett, vilket bidragit dll

problemen med överfullastationer. FTI arbetar dock i nuläget föratt lösadetta.

Enligt samvcrkansavtalet ska FTI städastationerna vid behov såatt de håUs

rena från skräp,annat avfaU och föroreningar.Vid försummadtömningeller

nedskräpningska FTI åtgärdaproblemen senast 1,5 arbetsdag efter anmodan, i

annat faU har kommunen rättatt utkrävavite motsvarande 2500 kr per AVS och

vecka som bristen består. Dessa viten tas i praktiken sällan ut, men

stadsbyggnadsföryaltningenkommer att se överhur arbetet med att ta ut vitena

ska ske framöver.

Ett sättatt ökamöjUghetenatt samla in förpackningaräratt etablera nya

stadoner. Stadsbyggnadsförvaltningenarbetar föratt hitta nya platser och

behovet diskuteras med FTI påde årliga samråden. FTI har också dialog med

privata fastighetsägare om att etablera. nya stationer. Att ändraantal behåUare

eller utformning av en återvinningsstation ärberoende av tillgänglig yta och

bygglov; vilket inte alldd ärmöjligtatt åstadkomma. Föratt en plats ska vara

möjligatt använda förplacering av återvinningss ta tion krävs också att platsen
fungerar ur trafiksäkerhetssynpunktoch att det ärmöjligtatt tömmabehållarna

med dc lastbilar som används. Stadsbyggnadsförvaltningenkan ocksåbidra

genom att i detaljplaner avsättaytor förpublik källsortering. Nya platser på
Brevik skulle till exempel kunna bidra till att minska belastningen påAVS

StrandhaUen.
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Datum

Tid

Plats

2018-04-18

09:00-12:00

Bollmora

Beslutande Se närvarolista

Övrigadeltagare Se närvarolista

Justeringens plats
och dd Stadsbyggnadsförvaltningen2018-04-23

Paragrafer 36-55

Sekreterare

Ordförande

^>-\

Anette Jansson
^.^

4:
Fredrik Saweståhl

/ /v

Justerande
Anita Mattsson

Organ

Sammanträdesdatum

Datum då anslaget sätts upp

Datum då anslaget tas ned

ANSLAG / BEVIS

Protokollet är justerat. Justeringen hat tillkännagivits genom anslag.

Observera att anslagstiden inte ärsamma sak som överldagandedden.

Miljö-och samhällsbyggnadsutskottet

2018-04-18

2018-04-24

2018-05-17

Förvaringsplats förprotokollet Stadsbyggnadsföivaltningens arkiv
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Närvarolista

Beslutande

Ftedrik Saweståhl (M)
Mats Lindblom (L)
Marie Åkesdotter(MP)
Anld Svensson (M), Gick kl 10:45, §48

Anna Lund (I<D)
Ulrica Riis-Pedersen (C)
Anita Mattsson (S)
Kristjan Vaigur (S)
Lennart Jönsson(S)

Ersättare

Mats Larsson (L)
Inger Gemicioglu (V)

Övriga

Amalia Tjämstig, Enhetschef förmark och exploateringsenheten,

Stadsbyggnads förvaltningen

Hainpus Rubaszldn, Politisk sekreterare, Miljöpartiet

Ida Ölen,Enhetschef fördetaljplaneringsenheten, Stadsbyggnadsförvaltningen

Helene Hjerdin, Avdelningschef förplanavdelningen, Stadsbyggnadsförvaltningen

Chusdna Bolinder, Planarldtekt, Stadsbyggnadsförvaltningen

Jenny Linné,Avdelningschef förmark- och exploatering, Stadsbyggnadsförvaltningen

Sara Kopparberg, Stadsbyggnadschef, Stadsbyggnadsförvaltningen

Martin Wallin, Enhetschef förbyggledning- och projektering, Stadsbyggnadsför^altningen

Carolin Andersson, Planarkitekt, Stadsbyggnadsförvaltningen

Emelie Häll,Exploateringsingenjöf,Stadsbyggnadsförvaltningen

Emilia Reiding, Projekdedare, Stadsbyggnadsförvaltningen

Emma Shepherdson, Projektledare, Stadsbyggnadsförvaltningen

Marcus Öländer,Praktikant, Stadsbyggnadsförvaltnlngen

EugéneTetehn, ProjektcontroUer, Stadsbyggnads förvaltningen
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Frånvarande

Peter Odelvall (JVT)
Annika Henningsson (M)
Marika Marldund (I<D)
Helen Dwyer (C)
Anders Linder (S)

Jannice Rockstfoh (S)
Peter Bylund (MP)
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